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Tid Tisdagen den 15 november 2022 kl. 16.30 – 17:00 

 

Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

 

Närvarande 

Ledamöter i miljö- och hälsoskyddsnämnden 

Åsa Lindhagen (MP), ordförande 

Torbjörn Erbe (M), vice ordförande 

Felix Antman Debels (S) 

Jakob Sahlin (S) 

Deniz Butros (V) 

Rose-Marie Rooth (V) 

Fritz Lennaárd (M) 

Tapani Juntunen (SD) 

 

Ersättare i miljö- och hälsoskyddsnämnden 

Sinikka Suutari (S) 

Isak Öhrlund (S) 

Frida Bengtsson (S) 

Maria Mustonen (V) 

Frida Nehrfors Hultén (V) 

Per Hagwall (M) 

Torbjörn Ebérus (M) 

Maria Kihlström (M) 

Maja Boström (C) 

 

Ledamöter i rådet för funktionshinderfrågor 

Stefan Mattsson (SRF), rådets ordförande 

Dolores Back (Funktionsrätt Stockholms stad/Neuroförbundet) 

Britt-Inger Stjernström (Funktionsrätt Stockholms stad/R) 

Teresa Melin (Funktionsrätt Stockholm Stad /Astma & 

Allergiföreningen i Stockholm med omnejd) 

Eva Söderbärj (Funktionsrätt Stockholms stad/FUB) 

 

Tjänstemän från miljöförvaltningen 

Anna Hadenius, förvaltningschef 

Monika Gerdhem 

Anders Kandelin  
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Maria Svanholm 

Emily Tjäder 

Malin Täppefur 

 

Övriga tjänstemän 

Kerstin Thörner, nämndsekreterare och rådssekreterare 

Fabian Lind, nämndsekreterare 

Gabriel Dorrian Werner, borgarrådssekreterare 

 
Presentation av rådsmedlemmar 
Ordföranden Åsa Lindhagen (MP) hälsar rådet välkomna till det årliga mötet 

med nämnden. En presentationsrunda hålls. 
 

Rådets frågor till nämnden 
 

1. Är rådet en tillgång för nämnden med det nuvarande arbetssättet?  
 

Ordföranden i miljö- och hälsoskyddsnämnden Åsa Lindhagen (MP) säger att 

råden är en stor tillgång för staden, så länge rådets synpunkter tas till vara på rätt 

sätt. Tillgängligheten blir mycket bättre när detta sker. Samarbetet blir optimalt 

när rådets kompetens tas till vara. Råden kommer tyvärr ofta in för sent i 

beredningsprocessen. Det kan behövas nya arbetssätt för att råden ska komma in 

tidigare i processen. Under året har det gjorts en stadsövergripande utredning om 

rådens roll och ett beslut baserat på denna kommer tas i kommunfullmäktige 

inom några veckor. 

 

Rådets ordförande Stefan Mattsson betonar att samarbetet är viktigt och att det 

också är viktigt att nämnden får del av uppdaterade miljökrav från riksdagen i 

tid när dessa når förvaltningen. 

 

2. Kan nämnden ge exempel på när rådet bidragit till nämndens arbete? 
 

Åsa Lindhagen (MP) nämner arbetet med naturreservaten, och hur dessa kan 

tillgängliggöras. Rådet har varit med och bidragit i detta med råd och synpunkter 

inom olika områden. Förvaltningen har haft med sig dessa synpunkter i arbetet 

med tillgängliggörande av naturreservaten. 
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Rådets ledamot Dolores Back säger att råden arbetat med denna fråga 

tillsammans med idrottsnämndens råd, och detta har varit en positiv erfarenhet. 

Ökad tillgänglighet, exempelvis till naturreservaten, kommer också alla till del, 

även de som inte har funktionshinder. 

 
3. Vad har den avgående nämnden för råd att ge den nya nämnden vad 

gäller samarbetet med rådet? 
 

Åsa Lindhagen (MP) vill återigen peka på att rådet behöver komma in tidigare i 

processerna. Det är ett ansvar som staden måste ta. 

 

Tapani Juntunen (SD) frågar om rådet varit involverat i framtagandet av 

verksamhetsplan. Detta kan vara viktigt eftersom det är ett så övergripande 

dokument. 

 

Stefan Mattsson svarar att rådet fått dragningar av budget och verksamhetsplan 

tidigare när dessa redan var färdiga. Rådet har inte varit med i denna process vid 

ett tidigare skede. 

 

Dolores Back säger att idrottsnämndens råd är med och arbetar fram 

verksamhetsplan för den nämnden, till skillnad från detta råd. Det är välkommet 

att även fastighetskontoret och miljöförvaltningen efterfrågar åsikter från sitt 

anknutna råd. 

 
4. Hur ser miljö- och hälsoskyddsnämndens samarbete med 

fastighetsnämnden ut? Vad samarbetar nämnderna om? 
 

Åsa Lindhagen svarar att det exempelvis sker mycket samarbete kring 

tillsynsarbetet i de fastigheter som staden äger, till exempel vid ombyggnationen 

av tekniska nämndhuset. 

 

Stefan Mattsson säger att det även sker ett samarbete kring stadens 

idrottsanläggningar, där kan det finnas en vinst i att miljöfrågor tas upp tidigare i 

beredningen, kanske redan på ritningsnivå när det gäller dessa platser. 
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Nämndens frågor till rådet 
 

Åsa Lindhagen (MP) frågar vad rådet tycker att nämnden kan göra bättre i 

allmänhet, finns det något speciellt som rådet vill lyfta. 

 

Stefan Mattson svarar att representationen från förvaltningarna vid rådets 

möten inte varit tillräckligt, gärna tjänstepersoner på högre nivå i 

förvaltningen. Det vore lärorikt och positivt. 

 

Dolores Back säger att på idrottsnämndens råd deltar idrottsförvaltningens 

förvaltningschef på varje möte och drar exempelvis aktuella 

nämndärenden. 

 

Jakob Sahlin (S) säger att nämnden och rådet även behöver ha en dialog 

om digitaliseringsfrågor, exempelvis nu efter pandemin. 

*** 

 

Ordföranden Åsa Lindhagen (MP) avslutar mötet med att tacka rådet för 

att de kommit i dag. 

 

 

*** 

 

   Antecknat av  

 

 

   Fabian Lind 


